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JUDEȚUL VASLUI    
COMUNA CIOCANI 
CONSILIUL LOCAL 
 

PROCES-VERBAL 
Încheiat astăzi, 21.12.2021 

 
      
              Consiliul local al comunei Ciocani, județul Vaslui, s-a întrunit astăzi  21.12.2021, ora 1200, 

în ședință extraordinară convocată de îndată , în conformitate cu art. 133 alin 4  din OUG nr. 57/2019 
privind Codul administrativ, la sediul Primăriei comunei Ciocani , județul Vaslui, fiind convocat prin 
dispoziția scrisă a primarului.  

             La apelul nominal efectuat de secretara comunei,  se constată că sunt prezenți 10 consilieri 
locali , din totalul de 11 consilieri locali, absent fiind dl. Diaconu Tomiță.. 

             Participă la ședință d-na Nechita Mihaela consilier contabil . 
             Fiind îndeplinite prevederile art. 137 alin.(1) din OUG nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, ședința este legal constituită.      
            Se supune la vot procesul -verbal de la ședința anterioară  și se aprobă cu 7 voturi. pentru  , 1 

vot împotrivă, ( dl. Mocanu) și 2  abțineri ( dl. Tofan, și dl.. Hazu). 
           D-ra secretar-  proiectul nr. 2 nu poate fi discutat acum în ședința asta , va fi discutat în ședința 

următoare de Consiliu local.             
           Președintele de ședință prezintă ordinea de zi și  se aprobă în unanimitate de 11 voturi numai 

pentru un singur proiect de hotărâre-rectificarea de buget local..  
                  Președintele de ședință prezintă proiectul de hotărâre privind    rectificarea bugetului local al 
comunei și referatul de aprobare .  

           Dl. Hazu- la ședința trecută ați spus că în rectificarea trecută sunt prinși și banii pe concediu , 
că dați și banii de concediu ale asistenților personali. Așa ați spus că dați și banii de concediu.   

           D-na Nechita – prezintă raportul , nu banii de concediu vor veni prin rectificare bugetară. 
           Dl. Hazu –păi nu am făcut rectificare bugetară?   
           D-na Nechita – a fost rectificare doar pentru salarii. ,pentru că atunci era zi de salariu .  
           Dl. Hazu – și banii de luminițe nu erau în rectificarea trecută?  Care numai salarii , au fost mai 

multe.  
           Dl. Hazu- n-ați spus că sunt prinși și banii pentru luminițe de Crăciun? 
           Dl. Hazu -   au fost o grămadă, nu numai bani pentru salarii , iar banii pentru copii când i-ați 

rectificat ?  
           D-l Hazu - banii pentru copii i-ați rectificat?  Atunci mi-ați spus că sunt banii pentru concediu.  
           D-na Nechita – au venit adrese de la Finanțe , prin care ni s-au comunicat influențe de la 

Finanțe pentru asistenții personali, pentru anumite reglări  și pentru ajutorul pentru încălzire și de ex. 
pentru finanțarea cheltuielilor asistenților personali am solicitat Finanțelor Publice, 250 mii lei , dar ei  
ne-au dat 139 mii lei  .   

          D-na Nechita - cu acești 139 mii lei noi am putut face rapid o rectificativă la statul de plată din 
noiembrie ca să putem să acordăm concediile de odihnă care  n-au fost acordate   pînă în prezent , adică 
care nu au fost plătite             

          D-na secretară s-a ocupat , a chemat pe toți asistenții personali , au făcut cereri , i-am prins pe 
toți care au făcut cereri de odihnă, în speță sunt 24 de persoane care au făcut cereri plus concediile de 
odihnă acordate celor cărora le-au încetat contractele și care aveau dreptul la concediul care nu l-au 
efectuat pînă în prezent.  

           Dl. Hazu –în rectificarea trecută ne-ați spus că au fost prinși bani exclusiv pentru salariile 
asistenților personali.  

           D-na Nechita- da , pentru salariile curente, nu pentru concedii..  
           Dl. Hazu- atât, nimic altceva?  
           D-na secretar- haideți să ne uităm în procesul-verbal de ședință.  
           Dl. Hazu-  d-na Palade – are o problemă , nu este rampă la școală pentru copiii cu handicap, a 

fost și la prefect. Trebuie să se ducă oamenii la prefect pentru așa ceva?  
           Dl Hazu- Prefectura a zis că s-au dat bani, unde sunt banii?   



                                                                              2                                                                             
           Dl. viceprimar- dl. primar a spus că urmează să se facă.  
           Dl Hazu- păi școala s-a început de 5 luni.  
           Dl Mocanu – dar școala aia a fost reabilitată , nu s-au prevăzut rampe?  
           D-na Giușcă- d-na Palade mi-a adus la cunoștință, i-am transmis d-lui primar, care a spus că  

își ia promisunea că se va efectua lucrarea  .Dl. primar a spus că încă nu s-a finalizat lucrarea cu poduri , 
firma care lucrează va efectua și rampa. 

          Dl Hazu- Prefectura a spus  că s-au dat banii pentru rampă  și se va face rampa, așa i-au spus d-
nei Palade.  

           D-na Giușcă – au spus că o lucrează, dar n-au dat un termen, au spus că n-au finalizat lucrarea, 
au în vedere  și o să facă și rampa.  

           Dl. Mocanu- era separată rampa de reabilitarea școlii? 
           Dl. Hazu- nu.. 
           D-na Giușcă – în toată lucrarea asta trebuie implicată și d-na director Nanea. , fiindcă 

dumneaei este responsabilă cu școlile, iar dumneaei când a semnat o recepție a școlilor  , putea să nu 
semneze acea recepție, dar nu este numai responsabilitatea primarului . Cea mai mare responsabilitate 
este a directorului . Cînd s-a făcut recepția trebuia d-na director să vadă că acele uși care sunt puse nu se 
închid  , că nu există acea rampă , că trebuie  rampă făcută . 

           Dl. Hazu - și este tras cineva la răspundere?  
           Dl. Mocanu – primarul nu semnează recepția școlii?  
           D-na Giușcă – nu știu dacă știți că eu i-am adresat d-nei  Nanea o întrebare legată de . 
           Dl Hazu - și n-a dat nici un răspuns.   
           D-na Giușcă –d-na director nu trebuia să semneze recepția.  
           Dl. Hazu- da punem toți cîte 10 lei și facem rampă la copii.  
           D-na Giușcă – recepția nu se face numai de o  singură persoană , există o comisie.  
           Dl. Lăzărescu- dar este pe ordinea de zi lucru acesta ?  
           Dl. Hazu- uitați drumurile secundare din sat cum arată, s-a discutat de deszăpezire ? 
           Dl. Tofan – vă mai trebuie niște motorină?  Aici văd la art. 42.02.34  că se suplimentează cu  

222.440 lei care reprezintă subvenții pentru acordarea ajutorului pentru încălzirea locuinței și a 
suplimentului de energie alocate pentru consumul pe combustibili solizi și/sau petrolieri.  

          Dna Nechita – suma respectivă este pentru ajutoarele de căldură la persoane .   Și sunt și 
subvenții venite de la AJPIS ( 3080 lei) , 219.360 lei +3080 lei (suplimentul pentru combustibili solizi).. 

          Dl. Tofan – nu vreți să vă opriți să-l mai puneți pe Toronilă Cătălin pe buldoexcavator, nu vă 
opriți? Dl. vice pune-l la treabă , el nu are nici o atribuție?  

          Dl. vice- de asta vine să  facă treabă.  
          Dl. Tofan –are voie să meargă pe drumurile publice?  
          Dl. vice- are atestat. 
          Dl. Tofan – are atestat , dar are voie să meargă pe drumurile publice? V-am adus la cunoștință 

de zece mii de ori.  Vine de acasă  din concediu, văd că muncește cu buldo. Unde muncește, la cine?   
                 D-na Prodan – conform Legii nr. 226/2021 privind stabilirea măsurilor de protecţie socială 
pentru consumatorul vulnerabil de energie este ajutorul de încălzire pentru perioada de iarnă și 
suplimentul de energie care este în cuantum de 20 lei/lună , care se dă pentru tot anul suplimentul la 
combustibili solizi.. Pentru subvenția la energie electrică cel care depune cererea trebuie să fie și titularul 
contractului, subvenția la energie vine direct pe factură, nu se dau bani.  
                Suplimentul la combustibili solizi vine pe statul de plată lunar..  

         D-na Nechita –am solicitat 250 miii lei pentru asistenți personali  și ni s-au dat 139 mii lei și vă 
arăt și cererea prin care am solicitat 250 mii lei.  

         Dl. Hazu- se dau cadouri la copii? 
         D-na Nechita – da.  
         Dl. Hazu-  ce valoare are cadoul? 
         D-na secretar- s-au cumpărat?       
         D-na Nechita- s-au cumpărat, valoarea cadoului este de 36 lei pachetul cu TVA.  Trebuie să 

vină mâine niște pachete gata făcute, 9700 lei și sunt 262 copii.  
         Dl. Tofan- nu-i adevărat.  Nu are cum să fie 262 copii..  
         D-na Nechita- toți copii , și cei care învață la școală și ceilalți  .   
         Dl. Hazu-  unde au fost alocați banii pentru copii? 
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          D-na Nechita-  au fost alocați la recificarea de data trecută.  
          Dl. Hazu- vedeți că nu au fost rectificați numai banii pentru salarii. V-ați contrazis singură.   
          D-na Nechita-  am o grămadă de treabă, dacă vreți votați, dacă nu , nu , am închidere de an . 
          Dl. Hazu- acum 5 min. v-am întrebat ,a fost exclusiv pentru salarii și mi-ați răspuns că da.  
          D-na Giușcă- au fost prinși pentru cadouri 15 mii lei, pentru 202 copii și atunci am venit cu  

propunerea să fie luați în calcul și copiii comunei , s-au mai luat în calcul 60 de copii., și așa este posibil 
vreun copil să fi scăpat.   

         Dl. Hazu- ce valoare are cadoul?  
         D-na Nechita- deocamdată acele pachete ,gata făcute, care vin mâine  -9700 lei , 36 lei pachetul 

cu TVA , are 9 dulciuri  plus un joc  plus o carte , mai completăm cu portocale, mandarine , suc, cozonac . 
          Dl. Hazu- deci 9 mii pachetul și 6 mii portocalele ?  
          D-na Giușcă – o să vedem factura cadourilor.  
          D-na Nechita-  puteți veni să vedeți cum arată pachetele.  
          Dl. Tofan- acele tabele suplimentare, se va face o listă cu cine va primi? 
          Dna Nechita- nu știm.  
          Dl. Tofan – se vor da pentru 202 copii, diferența de 60 cine o va primi? Vrem să știm și noi cui 

se vor da acele  60 de pachete.  
          Dl. primar- m-a rugat pe mine să dau un număr estimativ de copii din satul Crâng și am spus să 

se facă cîteva în plus , ca să nu fie omis cineva.   Sunt 30 de copii care frecventează cursurile la Bârlad.  
         D-na secretar- d-voastră veți face tabelul pentru Crâng?  
         D-na Giușcă- da.  
         Dl. vice- o întrebăm pe d-na Prodan. 
         D-na secretar- d-na Nanea are evidența copiilor.  
         D-na Giușcă- sunt copii care frecventează cursurile la Crâng dar sunt și copii care frecventează 

la Bârlad, sunt tot ai comunei.  
         Dl. Tofan – sunt 213 copii la școală .  
         D-na Giușcă – noi ce vină avem că am primit o informație greșită?   
         D-na Nechita- adresa este de la d-na Nanea, dacă ne-a informat greșit este doar vina dumneaei, 

este adresă oficială. Cadourile sunt pentru fete, băieți , pe grupe de vârstă.  
         D-na Nechita – azi a venit acea hîrtie cu 250 mii lei . 
         D-na Nechita- veniturile se suplimentează cu 90 mii lei , avem adresă de la ANAF , sume 

defalcate din TVA pentru finanțarea cheltuielilor descentralizate, și cu suma de  222.440 lei, subvenții 
pentru acordarea ajutorului pentru încălzirea locuinței și a suplimentului de energie alocate pentru 
consumul pe combustibili solizi și/sau petrolieri . 

         La cheltuieli , având în vedere faptul că la asistenții personali nu ne-au dat toți banii care ne-ar 
fi trebuit , ca să putem achita concediile și contribuțiile restante și pe care le avem și acum  am retras de la 
salubritate 20136,  pe care i-am dus tot la asistenți personali . 

          Dl. Hazu- aveți o suplimentare la salarii tot pentru asistenții personali?  
          D-na Nechita- da. La asistenții personali și persoane cu handicap avem 33.264 lei și sunt 24 

persoane care au cerut concedii de odihnă ,care merg și la indemnizațiile persoanelor cu handicap , 
121.612 lei sunt concediile lor plătite ale asistenților  plus concediile de odihnă care n-au fost efectuate  
pentru asistenții personali cărora le-au încetat contractele de muncă.  

         Dl. Hazu- lui Costică Răducanu i s-a spus că nu o să mai primească, că a murit mama lui.    
         D-na Nechita- Costel Răducanu este prins în această sumă  , vă arăt statul de plată, dl. Costel 

Răducanu are niște datorii la ANAF  , are poprire , i se va opri pentru ANAF. 
          Dl. Mocanu – aș vrea să văd facturile la iluminatul public pe lunile  august , septembrie și 

octombrie dacă le-ați primit.  
          D-na Nechita- la energia electrică de la ENEL?   
          D-na secretar- pentru apa de la Crâng? 
          Dl. Mocanu – sunt facturi separate Crâng și Ciocani? 
          D-na Nechita- nu, este o singură factură .  
          Dl. Hazu- de la anul o să înceapă să se dea vouchere de vacanță , la comuna Ciocani nu s-au 

primit niciodată , bugetarii comunei Ciocani n-au primit  niciodată, d-voastră știți că trebuiau să 
primească.  
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           D-na Nechita- când o să se primească banii pentru anul viitor, când o să se facă bugetul 

trebuie să se țină cont să fie prinși și banii ăștia.  
           Dl. Hazu- așa e normal. Nici nu știu dacă o să se dea carduri , să țineți cont pentru că n-a 

primit nici un bugetar din comuna Ciocani.  
           Dna Giușcă prezintă avizul favorabil al comisiei de specialitate.                                                                

                  Supus la vot proiectul de hotărâre se adoptă proiectul de hotărâre în unanimitate de voturi.  
.        Ordinea de zi fiind epuizată, președintele de ședință declară lucrările ședinței închise. 
 
 
 
                      Președinte de ședință,                                                                      Secretar general, 
                          Lăzărescu Dorin                                                                            Abaza Iosefina                        
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


